
О Б Щ И Н С К И   С Ъ В Е Т  -  Д ОЛ Н А   М И Т Р О П О Л И Я 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 44 

 

 Днес, 31.08.2022 г. от 10.00 часа в салона на Община Долна Митрополия се 

проведе редовно заседание на Общински съвет – Долна Митрополия. 

 В началото на заседанието присъстваха 13 общински съветници, а в края 16 

общински съветници. 

 Заседанието се председателстваше от г-н Петър Петров - Председател на 

Общински съвет – Долна Митрополия. 

 На заседанието присъстваха г-жа Поля Цоновска - Кмет на Община Долна 

Митрополия, г-н Георги Йончев – Зам.-кмет на Община, кметове на кметства от 

населените места на Община Долна Митрополия и гости. 

 

 П. Петров: Уважаеми колеги, уважаеми общински съветници, уважаеми гости, 

присъстват 13 общински съветници. Редовната сесия на Общински съвет – Долна 

Митрополия може да започне.  

 Преди да пристъпим към Дневният ред позволете ми да започнем церемонията 

по връчване на Академичната награда на Община Долна Митрополия, която вече стана 

традиционна и ежегодна. Връчва се на най-успелият студент от Висшето 

военновъздушно училище гр. Долна Митрополия. 

 П. Цоновска: За мен е удоволствие за поредна година да ви представя 

заслужилият студент на Висше Военновъздушно училище гр. Долна Митрополия – 

курсант Ст. Сержант Ивайло Венциславов Захариев. Носител на Академичната награда 

на Община Долна Митрополия за подпомагане на млади специалисти в началото на 

тяхната професионална реализация във военновъздушните сили и гражданска авиация 

2022 г. Определен с протокол №49 от 18.07.2022 г. от заседание на факултетен съвет на 

ВВУ „Георги Бенковски“ гр. Долна Митрополия. Традиционно, освен паричната 

награда, която тази Общински съвет определи да е в размер на 1700 лв., връчваме и 

официалния плакет на Община Долна Митрополия.  

 Както винаги казвам, не забравяй никога Община долна Митрополия, когато и 

да погледнеш този наш герб. Щастлива съм тази година да уведомя всички, че Ст. 

сержанта остава на работа в нашата авиационна база. Желаем ти само успехи! Да си 

жив и здрав и да те пази Господ! 

 И. Захариев: Уважаема г-жо Кмет, за мен е чест да бъда удостоен с наградата на 

Община Долна Митрополия. Благодаря! 

 

 П. Петров: Уважаеми колеги, предварително ви е раздаден проекта за дневен 

ред. Има постъпило едно допълнително предложение за подпомагане църковен храм 

„Свети Димитър“ гр. Долна Митрополия, предлагам това да бъде т. 21. Има ли 

становища по дневният ред? Няма. Който е съгласен да приемем дневният ред на 

днешното заседание, моля да гласува: 

 

 Гласували 13 съветници: „За“ - 13, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0 

 Георги Гинчев, Иван Русанов, Николай Желев и Юри Ненчев не присъстват на 

заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС прие следния 
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Д Н Е В Е Н   Р Е Д :  
 

1. Предложение за отчет за изпълнение на решенията на Общински съвет – 

Долна Митрополия за периода 01.01.2022 г. – 30.06.2022 г. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 

 

2. Предложение за кандидатстване по проект „Нова възможност за 

младежка заетост“, схема „Младежка заетост“ на Агенция по заетостта. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 

 

 3. Предложение за кандидатстване с проектно предложение по процедура № 

BG06RDNP001-7.020 – Енергийна ефективност „Реконструкция, ремонт, оборудване 

и/или обзавеждане на общински сгради, в които се предоставят обществени услуги, с 

цел подобряване на тяхната енергийна ефективност“ по подмярка 7.2. „Инвестиции в 

създаването, подобряването или разширяването на всички видове малка по мащаби 

инфраструктура“ от мярка 7 „Основни услуги и обновяване на селата в селските 

райони“ от Програма за развитие на селските райони 2014 – 2020 г. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 

 

4. Предложение за кандидатстване с проектно предложение по процедура № 

BG06RDNP001-7.017 – Улици „Строителство, реконструкция и/или рехабилитация на 

нови и съществуващи улици и тротоари и съоръженията и принадлежностите към тях“ 

по подмярка 7.2. „Инвестиции в създаването, подобряването или разширяването на 

всички видове малка по мащаби инфраструктура“ от мярка 7 „Основни услуги и 

обновяване на селата в селските райони“ от ПРСР 2014 – 2020 г. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 

 

5. Предложение за Община Долна Митрополия да обезпечи като поръчител 

вземането на „Банка ДСК“ ЕАД по кредитна линия за финансиране на одобрени 

допустими текущи разходи от ДФЗ на Сдружение „Местна инициативна група Долна 

Митрополия – Долни Дъбник“. 

Док: Ц. Андрейски – Зам.-кмет на общината 

 

6. Предложение за определяне размер на основната месечна работна заплата на 

кмет на община и кметове на кметства. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 

 

 7. Предложение за увеличаване плана на бюджета на второстепенния 

разпоредител с бюджет кметство Тръстеник и актуализиране плана на капиталовите 

разходи на общината. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 

 

 8. Предложение за увеличаване на разчета за финансиране на капиталовите 

разходи в частта финансирана с целева субсидия за капиталови разходи на общината за 

2022 г. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 

 

 9. Предложение за разрешение за формиране на група в ДГ „Божур“ с. Божурица 

със завишен брой деца за учебната 2022/2023 г. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 
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 10. Предложение за разрешение за формиране на паралелки с по-малко от 10 

ученици в ОУ „Христо Ботев“ с. Божурица. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 

 

 11. Предложение за разрешение за формиране на паралелка с по-малко от 10 

ученици в ОУ „Св. св. Кирил и Методий“ с. Горна Митрополия. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 

 

 12. Предложение за разрешение за формиране на разновъзрастова група в ДГ 

„Бреза“ с. Комарево, филиал в с. Подем с по-малко от 12 деца за учебната 2022/2023 г. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 

 

 13. Предложение за разрешение за формиране на паралелки с по-малко от 10 

ученици в ОУ „Христо Ботев“ с. Комарево. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 

 

 14. Предложение за разрешение за формиране на паралелки с по-малко от 10 

ученици в ОУ „Климент Охридски“ с. Крушовене. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 

 

 15. Продажба на разрешение за формиране на паралелки с по-малко от 10 

ученици в ОУ „Христо Смирненски“ с. Ореховица. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 

 

 16. Предложение за допълнение към програмата за управление и разпореждане с 

имоти – общинска собственост. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 

 

 17. Предложение за безвъзмездно предоставяне за управление на Областна 

Дирекция на МВР - Плевен част от недвижим имот – публична общинска собственост, 

находящ се в гр. Тръстеник. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 

 

 18. Предложение за учредяване на безвъзмездно право на ползване върху част от 

имот – частна общинска собственост в село Комарево в полза на „Футболен клуб Ботев 

Комарево – 2022“ Сдружение. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 

 

 19. Предложение за отдаване под наем на част от обект – Автоспирка – публична 

общинска собственост, находяща се в УПИ V-1004, кв. 19 по плана на гр. Долна 

Митрополия. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 

 

 20. Предложение за отдаване под наем на част от подпокривното пространство 

на Административната сграда на Кметство – с. Славовица. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 
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 21. Предложение за подпомагане църковен храм „Свети Димитър“ гр. Долна 

Митрополия. 

Док: П. Цоновска – Кмет на общината 

 

 

 П. Петров: Предстои да вземам решения с поименно гласуване. Който е 

съгласен днешното поименно гласуване да става с извикване на съветниците и с 

отговор -  „да“, „не“, „въздържал се“, моля да гласува: 

 Гласували 13 съветници: „За“ - 13, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0 

 Георги Гинчев, Иван Русанов, Николай Желев и Юри Ненчев не присъстват на 

заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 602 

 

 На основание чл. 27, ал.5 от ЗМСМА във връзка с чл. 85 и чл. 83, ал. 2, т. 3 от 

Правилника за организацията и дейността на ОбС, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация, Общински съвет - Долна 

Митрополия реши: 

 

 Поименното гласуване по всички точки до края на дневния ред, за които 

съгласно ЗМСМА се изисква такова гласуване да става с извикване на съветниците и с 

отговор -  „да“, „не“, „въздържал се“. 

 

 

 По т. 1. Предложение за отчет за изпълнение на решенията на Общински съвет – 

Долна Митрополия за периода 01.01.2022 г. – 30.06.2022 г. Вносител: П. Цоновска – 

Кмет на Общината 

 П. Цоновска: Уважаеми г-н Председател, уважаеми общински съветници, 

колеги, гости, първа точка от дневния ред касае регулярното приемане и отчитане на 

решенията, които вие сте приели към администрацията. Подробно всичко е описано в 

самото решение, нямам какво да добавя. 

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за отчет за изпълнение на решенията на Общински съвет – Долна 

Митрополия за периода 01.01.2022 г. – 30.06.2022 г., моля да гласува: 

 Гласували 13 съветници: „За“ - 13, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0 

 Георги Гинчев, Иван Русанов, Николай Желев и Юри Ненчев не присъстват на 

заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 603 

 

На основание чл. 44, ал. 1, т. 7 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

Прие отчет за изпълнение на актовете на Общински съвет – Долна Митрополия 

за периода 01.01.2022 г. – 30.06.2022 г. 
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По т. 2. Предложение за кандидатстване по проект „Нова възможност за 

младежка заетост“, схема „Младежка заетост“ на Агенция по заетостта. Вносител: П. 

Цоновска – Кмет на Общината 

 П. Цоновска: Нямам какво да добавя. Предполагам, че нямате нищо против. 

Това е помощ, която се предоставя от държавата чрез бюрата по труда. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за кандидатстване по проект „Нова възможност за младежка заетост“, 

схема „Младежка заетост“ на Агенция по заетостта, моля да гласува:  

 Гласували 13 съветници: „За“ - 13, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0 

 Георги Гинчев, Иван Русанов, Николай Желев и Юри Ненчев не присъстват на 

заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 604 

 

На основание чл. 21, ал. 2. във връзка с ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Общински съвет - 

Долна Митрополия: 

 

1. Дава съгласие Община Долна Митрополия да кандидатства по проект 

„Нова възможност за младежка заетост“, схема „Младежка заетост” на Агенция по 

заетостта. 

2. Дава съгласие Община Долна Митрополия да осигури финансиране в 

размер до 14 000 лв. (четиринадесет хиляди лева), с което да се покрият недопустимите 

разходи по схемата, задължение на работодателя. 

3.  Със средствата по т. 2 да бъде увеличен § 62-02 - Предоставени 

трансфери между бюджети и сметки за средствата от Европейския съюз , като бъдат за 

сметка на намалението на § 97-00 - Резерв за непредвидени и неотложни разходи. 

4. Възлага на Кмета на Община Долна Митрополия да извърши всички 

необходими действия за кандидатстване по т. 1. 

 

 

 Юри Ненчев влиза в салона на Община Долна Митрополия. 

 

 

По т. 3. Предложение за кандидатстване с проектно предложение по процедура 

№ BG06RDNP001-7.020 – Енергийна ефективност „Реконструкция, ремонт, оборудване 

и/или обзавеждане на общински сгради, в които се предоставят обществени услуги, с 

цел подобряване на тяхната енергийна ефективност“ по подмярка 7.2. „Инвестиции в 

създаването, подобряването или разширяването на всички видове малка по мащаби 

инфраструктура“ от мярка 7 „Основни услуги и обновяване на селата в селските 

райони“ от Програма за развитие на селските райони 2014 – 2020 г. Вносител: П. 

Цоновска – Кмет на общината 

 П. Цоновска: Програмата съвсем скоро беше отворена като схема. Енергийна 

ефективност на сградата на общината касае основно покрива, който е в лошо 

техническо състояние. Настояваме за фотоволтаици за собствени нужди, за да можем 

да спестяваме енергия от самата сграда. 

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за кандидатстване с проектно предложение по процедура № 
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BG06RDNP001-7.020 – Енергийна ефективност „Реконструкция, ремонт, оборудване 

и/или обзавеждане на общински сгради, в които се предоставят обществени услуги, с 

цел подобряване на тяхната енергийна ефективност“ по подмярка 7.2. „Инвестиции в 

създаването, подобряването или разширяването на всички видове малка по мащаби 

инфраструктура“ от мярка 7 „Основни услуги и обновяване на селата в селските 

райони“ от Програма за развитие на селските райони 2014 – 2020 г., моля да гласува:  

 Гласуваме поименно 

 Гласували 14 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, Мирослав Траянов, 

Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев, Иван Русанов и Николай Желев не присъстват на заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 605 

 

На основание чл. 21, ал. 2. във връзка с ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Общински съвет – 

Долна Митрополия: 

 

1. Дава съгласие община Долна Митрополия да кандидатства по процедура 

№ BG06RDNP001-7.020 – Енергийна ефективност „Реконструкция, ремонт, оборудване 

и/или обзавеждане на общински сгради, в които се предоставят обществени услуги, с 

цел подобряване на тяхната енергийна ефективност“ по подмярка 7.2. „Инвестиции в 

създаването, подобряването или разширяването на всички видове малка по мащаби 

инфраструктура“ от мярка 7 „Основни услуги и обновяване на селата в селските 

райони“ от ПРСР 2014 – 2020 г. с проектно предложение за подобряване на 

енергийната ефективност на сградата на общинска администрация на община Долна 

Митрополия. 

2. Удостоверява, че дейностите, включени в проекта съответстват на 

приоритетите на Плана за интегрирано развитие на Община Долна Митрополия за 2021 

– 2027 год. 

3. Възлага на Кмета на Община Долна Митрополия да извърши всички 

последващи действия за кандидатстване с проектното предложение по т. 1. 

 

 

По т. 4. Предложение за кандидатстване с проектно предложение по процедура 

№ BG06RDNP001-7.017 – Улици „Строителство, реконструкция и/или рехабилитация 

на нови и съществуващи улици и тротоари и съоръженията и принадлежностите към 

тях“ по подмярка 7.2. „Инвестиции в създаването, подобряването или разширяването на 

всички видове малка по мащаби инфраструктура“ от мярка 7 „Основни услуги и 

обновяване на селата в селските райони“ от ПРСР 2014 – 2020 г. Вносител: П. Цоновска 

– Кмет на общината 

П. Цоновска: Това е друга мярка, която съвсем скоро отвориха. Пак искам да 

подчертая, че това са първоначалните решения за кандидатстване въобще в такива 

проекти и програми. Дали проекта ще бъде одобрен или не, това не зависи нито от мен, 

нито от вас. Длъжна съм да го кажа. 



7 

 

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за кандидатстване с проектно предложение по процедура № 

BG06RDNP001-7.017 – Улици „Строителство, реконструкция и/или рехабилитация на 

нови и съществуващи улици и тротоари и съоръженията и принадлежностите към тях“ 

по подмярка 7.2. „Инвестиции в създаването, подобряването или разширяването на 

всички видове малка по мащаби инфраструктура“ от мярка 7 „Основни услуги и 

обновяване на селата в селските райони“ от ПРСР 2014 – 2020 г., моля да гласува:  

 Гласуваме поименно 

 Гласували 14 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, Мирослав Траянов, 

Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев, Иван Русанов и Николай Желев не присъстват на заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 606 

 

На основание чл. 21, ал. 2. във връзка с ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Общински съвет – 

Долна Митрополия: 

 

1. Дава съгласие община Долна Митрополия да кандидатства по процедура 

№ BG06RDNP001-7.017 – Улици „Строителство, реконструкция и/или рехабилитация 

на нови и съществуващи улици и тротоари и съоръженията и принадлежностите към 

тях“ по подмярка 7.2. „Инвестиции в създаването, подобряването или разширяването на 

всички видове малка по мащаби инфраструктура“ от мярка 7 „Основни услуги и 

обновяване на селата в селските райони“ от ПРСР 2014 – 2020 г. с проектно 

предложение за реконструкция и рехабилитация на улична мрежа в гр. Тръстеник. 

2. Удостоверява, че дейностите, включени в проекта съответстват на 

приоритетите на Плана за интегрирано развитие на Община Долна Митрополия за 2021 

год. – 2027 год. 

3. Възлага на Кмета на Община Долна Митрополия да извърши всички 

последващи действия за кандидатстване с проектното предложение по т. 1. 

 

 

Николай Желев влиза в салона на Община Долна Митрополия. 

 

 

По т. 5. Предложение за Община Долна Митрополия да обезпечи като 

поръчител вземането на „Банка ДСК“ ЕАД по кредитна линия за финансиране на 

одобрени допустими текущи разходи от ДФЗ на Сдружение „Местна инициативна 

група Долна Митрополия – Долни Дъбник“. Вносител: П. Цоновска – Кмет на 

общината 

П. Цоновска: Нямам какво да добавя. Знаете, че такава е схемата и по такъв 

начин трябва да се финансира. 

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за Община Долна Митрополия да обезпечи като поръчител вземането на 

„Банка ДСК“ ЕАД по кредитна линия за финансиране на одобрени допустими текущи 
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разходи от ДФЗ на Сдружение „Местна инициативна група Долна Митрополия – Долни 

Дъбник“, моля да гласува:  

 Гласуваме поименно 

 Гласували 15 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, Мирослав Траянов, 

Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, Славей Първанов и 

Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев и Иван Русанов не присъстват на заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 607 

 

На основание чл. 21, ал. 2, във връзка с ал. 1, т. 23 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

1. ОБЩИНА ДОЛНА МИТРОПОЛИЯ, ЕИК 000413725 да обезпечи като 

поръчител вземането на „Банка ДСК“ ЕАД, ЕИК 121830616  по Договор за кредитна 

линия № 9/14.11.2018г. и всички бъдещи анекси към него, сключен между „Банка ДСК“ 

ЕАД, ЕИК 121830616 и Сдружение “МЕСТНА ИНИЦИАТИВНА ГРУПА ДОЛНА 

МИТРОПОЛИЯ – ДОЛНИ ДЪБНИК, Булстат 177033882 в размер до 100 000 лева при 

следните параметри на кредитната линия: 

*Кредитна линия за финансиране на одобрени текущи разходи от ДФЗ. 

• Размер: до 100 000 BGN 

• Вид на кредита: Револвираща кредитна линия. 

• Цел на кредита: Финансиране на оборотни средства за дейността, като не 

се допуска финансиране на инвестиционни разходи. 

• Срок на кредита: 12 месеца с възможност за продължаване до 30.06.2025 

г. 

• Усвояване: на части. 

• Погасяване: Кредитът се погасява с всяко постъпление от Държавен фонд 

Земеделие, свързано с Бюджета на МИГ ДОЛНА МИТРОПОЛИЯ – ДОЛНИ ДЪБНИК 

за съответната година, с възможност за последващо усвояване. 

• Лихвен процент: 1м EURIBOR(-0.369) + надбавка 3,07% 

• Такса управление: 0,30% 

• Такса ангажимент: 0,00% 

• Обезпечение: 

 Първи по ред Особен залог върху Вземания от ДФЗ - одобрения бюджет 

на МИГ ДОЛНА МИТРОПОЛИЯ – ДОЛНИ ДЪБНИК в размер на 977 900,00 BGN. 

 Поръчителство от ОБЩИНА ДОЛНА МИТРОПОЛИЯ и ОБЩИНА 

ДОЛНИ ДЪБНИК. 

 Залог на вземане по сметките на МИГ ДОЛНА МИТРОПОЛИЯ – ДОЛНИ 

ДЪБНИК, открити в Банка ДСК ЕАД. 

 

2. Оправомощава Кмета на ОБЩИНА ДОЛНА МИТРОПОЛИЯ да извърши 

всички правни и фактически действия и подпише с кредитора „Банка ДСК“ ЕАД при 

горе изброените параметри*, анекса към договора за поръчителство и всички свързани 
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с тази сделка документи и да представлява ОБЩИНА ДОЛНА МИТРОПОЛИЯ  лично 

или чрез пълномощник пред Банката. 

 

 

По т. 6. Предложение за определяне размер на основната месечна работна 

заплата на кмет на община и кметове на кметства. Вносител: П. Цоновска – Кмет на 

общината 

П. Цоновска: С решение на Министерски съвет първо бяха увеличени заплатите 

на медицинските сестри в училища и ясли, както и на служителите в администрацията. 

Знаете, че увеличението на заплатите на кметовете е само с решение на Общински 

съвет. 

З. Тодоров: Гледайки списъкът – две селища се открояват от останалите, не 

малко. По каква методика се определят заплатите на кметовете? По брои население, по 

проблеми ли е? И тези по-малки заплатите оценка на работата на двете кметства ли е? 

П. Цоновска: Кои кметства визирате? 

З. Тодоров: Брегаре и Славовица. 

П. Цоновска: Заплатите на кметствата, би трябвало да знаете как се определят. 

Това е решение на Общински съвет. Още в предишният мандат сме го коментирали, че 

е на база население на самите кметства и структурата на самото население. Кметът на 

Гостиля взима най-малко, защото е наместник. Не е редно, например, кмета на Брегаре 

с население 500 и няколко човека да получава повече от кмета на Тръстеник, които е с 

5000 души население. 

 П. Петров: Заплатите на кметовете, когато са се обсъждали още първият път, са 

по методика и тя беше изработена с тяхно участие. Те са наясно и са запознати. Други 

въпроси, колеги? 

 М. Аспарухов: От известно време наблюдавам, че на сесията не идват много 

кметове. И в момента е така. 

П. Цоновска: Частично имате право. Първо - част от тях са в отпуск. Второ – 

имаше доста пожари в общината. Не мога да задължа кмет, който е гасил пожар до 

03:00 ч., например, да дойде на сесията.  

П. Петров: Присъствието на сесията на кметовете не е задължително, а е 

препоръчително. Няма как да ги задължим. Кметовете получават същите материали, 

както вие, предварително изпратени. Оценката за тяхната работа ще я дадат 

избирателите. 

Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем предложение за 

определяне размер на основната месечна работна заплата на кмет на община и кметове 

на кметства, моля да гласува:  

 Гласуваме поименно 

 Гласували 15 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, Мирослав Траянов, 

Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, Славей Първанов и 

Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев и Иван Русанов не присъстват на заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 
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Р Е Ш Е Н И Е  № 608 

 

На основание чл. ал. 1 т. 5 от ЗМСМА и ПМС № 67/14.04.2010 г. за заплатите в 

бюджетните организации и дейности, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

І. Определя  размер на основната месечна работна заплата в сила от 01.09.2022 

година на кмет на община и кметове на кметства, както следва: 

 

 

Населени места 

Основно 

възнаграждение  

/в лв./ 

Кмет община Д.Митрополия 3300 

Кмет с. Байкал 1800 

Кмет с. Биволаре 1890 

Кмет с. Божурица 1670 

Кмет с. Брегаре 1400 

Кмет с. Горна Митрополия 1750 

Кмет с. Комарево 1780 

Кмет с. Крушовене 1870 

Кмет с. Ореховица 1970 

Кмет с. Победа 1730 

Кмет с. Подем 1950 

Кмет с. Рибен 1740 

Кмет с. Славовица 1510 

Кмет с. Ставерци 1910 

Кмет гр. Тръстеник 2190 

  

 

По т. 7. Предложение за увеличаване плана на бюджета на второстепенния 

разпоредител с бюджет кметство Тръстеник и актуализиране плана на капиталовите 

разходи на общината. Вносител: П. Цоновска – Кмет на общината 

П. Цоновска: Налага се, във връзка със спечелен проект на кметство Тръстеник 

за спортно съоръжение. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за увеличаване плана на бюджета на второстепенния разпоредител с 

бюджет кметство Тръстеник и актуализиране плана на капиталовите разходи на 

общината, моля да гласува:  

 Гласуваме поименно 

 Гласували 15 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, Мирослав Траянов, 

Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, Славей Първанов и 

Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев и Иван Русанов не присъстват на заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 
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Р Е Ш Е Н И Е  № 609 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, чл. 124, ал. 2 от Закона за публичните 

финанси, предлагам и във връзка с проведен Национален конкурс на МОСВ и 

ПУДООС „За чиста околна среда – 2022 г.“ и спечелен проект от кметство Тръстеник 

на тема „Насърчаване на спортния дух у децата“, Общински съвет – Долна 

Митрополия: 

 

1.Увеличава плана на кметство Тръстеник със сумата 18 114 лв., в т.ч.: 

1.1 В частта му за финансиране „Други източници за финансиране“ от 

ПУДООС – 14 964 лв. 

1.2 В частта му за финансиране „Собствени средства“ – 3 150 лв., както 

следва: 

 

  

2. Увеличението по т. 1.2 да бъде за сметка на намалението на § 97-00 - Резерв за 

непредвидени и неотложни разходи. 

 

Настоящите промени да се отразят в поименния списък за капиталови разходи 

на общината. 

 

 

 Иван Русанов влиза в салона на Община Долна Митрополия. 

 

 

По т. 8. Предложение за увеличаване на разчета за финансиране на 

капиталовите разходи в частта финансирана с целева субсидия за капиталови разходи 

на общината за 2022 г. Вносител: П. Цоновска – Кмет на общината 

П. Цоновска: С постановление на Министерски съвет №229 капиталовите 

разходи на общините, във връзка с инфлационните процеси в страната са увеличени. 

Увеличението не е много голямо, предвид увеличението на строителните материали, но 

все пак е нещо. Подробно са описани обектите, но искам да обясня.  

– Реконструкция на ниско тяло на сградата на общинска администрация на 

Община Долна Митрополия – има се в предвид козирката и ламарината на самата 

община. Стават опасни за преминаващите отдолу.  

– Аварийно укрепване на подпорна стена и облицовка на опасен участък на 

коритото на р. Вит, край с. Рибен.  

– Направа 5 бр. сградни канализационни и водопроводни отклонения на ул. 

"Васил Друмев" в гр. Долна Митрополия – имотите бяха празни, но вече са закупени. 

На празен имот не са слагани отклонения.  

№  Име на обекта съгласно плана 

за капиталови разходи на 

община Д. Митрополия за 

2022год. 

Стойност 

§ Дейност 

 

 

Съгл.утв.

план за 

кап.разх. 

Съгл.утв.п

лан за 

кап.разх. 

Предлож 

за  

промяна 

Предлож за  

промяна 

    Собств. 

 с-ва 

Други 

източници 

Собств. 

с-ва 

Други 

източници 

1. Изграждане на спортна 

площадка в гр. Тръстеник 

52-06 713- 

Спорт за 

всички 

Нов обект Нов обект 3 150 14 964 

 Общо:     3 150 14 964 
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– Закупуване на ресторант - гр. Долна Митрополия – това е бившия ресторант 

„Космос“. Вкарвам предварително тази точка, защото първо искам вашето разрешение 

и едва тогава. ще разберем дали членовете на кооперацията ще се съгласят с тази 

оферта. Това го обсъждаме от доста време. Мерки към ресторанта не се предприемат, 

тъй като е собственост на РПК. С наши средства няколкократно оправяме канализация, 

ВиК и т.н., понеже се застрашават основите на сградата на общината. Поставих отново 

въпросът пред новия председател, който се съгласи с мен, и на 17 септември свикват 

отчетно събрание, на което получих покана да присъствам. От години настоявам за 

закупуването на ресторант „Космос“. Първо, защото когато е в протекция на общината 

– никога няма да бъде отново ресторант. Не е редно до общината да има ресторант. 

Идеята е да се използва за административни цели. Все пак решенето не е мое, а ваше, 

последващо ремонта на сградата.  

Заради първоначалният ремонт по проект на църквата „Св. Димитър“ беше 

задължително да се премахне т.нар. обществена тоалетна, която беше затворена с 

решетки. Това сме го обсъждали вече. Така или иначе, включително с внесената 

подписка от нашите гости, има нужда от тоалетни, които да бъдат ползвани от 

посетителите на общината. Въпреки, че към момента, на партерен етаж в Център за 

обслужване на граждани, никой не е спрян да ползва. Все пак има нужда от обществена 

тоалетна. Най-подходящи са тези на партерен етаж в ресторант „Космос“, които са 

няколко на брои. Ще бъдат ремонтирани изцяло и ще са със свободен достъп.  

Ваше е решението по-нататък как ще бъдат отдавани – дали на концесия и някой 

ще ги поддържа или по друг ред. Нека първо мине общото събрание на РПК – Долна 

Митрополия. Много се надявам хората да разберат нашите мотиви за закупуването и 

укрепването на вече почти падащите козирки и прозорци на това помещение. 

Техническото състояние е ужасно, мазето е най-зле. 

– Ремонт на общински път – това е пътя Биволаре – Плевен. 

– Фонтан – става въпрос за проект, а не за изграждане. 

– Сървър за общинска администрация – задължават ни от Електронното 

управление да имаме още един сървър за съхранение 

– . Подмяна уреди на детски площадки гр. Тръстеник и гр. Долна Митрополия – 

непрекъснато финансираме състоянието на хората да се подобрява, децата да могат да 

играят. Постоянно се ремонтират нови детски площадки. Не се плашат от камери, от 

нищо. Включително онзи ден имаше посегателство. Каква сила трябва да имаш, за да 

извадиш едната дъска на новата пейка, да я счупиш на две и хвърляйки я да я счупиш и 

детската площадка. Какви мерки трябва да се предприемат? Срещу родителите ли? 

Какво да се направи, не знам. Дайте съвет. Не може да има вандализъм непрекъснато. В 

крайна сметка всички живеем тук. Защо трябва да сме подчинени на капризите на 5-6 

човека, които не са си възпитали децата? Имаше чупене на лампи, чупене на детски 

площадки. Опитваха се да запалят детската площадка на Долна Митрополия, не знам 

дали знаете. Какво им пречи да чупят уредите, оградите, новите пейки? За това искаме 

да подменим уредите, защото вече са опасни. 

П. Петров: Колеги, има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за увеличаване на разчета за финансиране на капиталовите разходи в 

частта финансирана с целева субсидия за капиталови разходи на общината за 2022 г., 

моля да гласува: 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 
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Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 610 

 

На основание чл. 124, ал. 1 и ал. 3 от Закона за публичните финанси и ПМС № 

229 от 29 юли 2022 г на Министерски съвет, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

1. Увеличава плана на разчета за финансиране на капиталовите разходи в частта 

финансирана с целева субсидия за капиталови разходи със сумата 350 500 лева на 

община Долна Митрополия за 2022 г., както следва: 

№  Име на обекта съгласно плана за 

капиталови разходи на община Д. 

Митрополия за 2022 год. 

 

§ Дейност 

 

 

Съгл.утв

.план за 

кап.разх. 

Съгл.утв.п

лан за 

кап.разх. 

Предлож 

за  

промяна 

Предлож 

за  

промяна 

    Собств 

 с-

ва/прех.

ост. 

Целева 

субсидия 

Собств. 

 с-

ва/прех.ос

т. 

Целева 

субсидия 

1

. 

Реконструкция на ниско тяло на 

сградата на общ. администрация 

на Община Долна Митрополия, 

УПИ ІІ, кв. 34  

51-00- 

Основен 

ремонт  

122-

Общинска 

админ. 

1920 29922  +8 583 

2

. 

Аварийно укрепване на подпорна 

стена и облицовка на опасен 

участък на коритото на дере от 

О.Т. 130 през О.Т. 129 до О.Т. 

128, с. Рибен 

52-06-изгр. 

инфр. 

обекти 

284-Ликв. 

Бедствия 

и аварии 

2480 77020  +25 500 

3 Направа 5 бр. сградни 

канализационни и водопроводни 

отклонения на ул. "Васил 

Друмев" в гр. Долна Митрополия 

52-06-изгр. 

инфр. 

обекти  

603-ВИК  8360  +2 140 

4 Укрепване на мост на ул. 

Александър Стамболийски, 

между ОТ 222 и ОТ 223, с. 

Ореховица  

51-00- 

Основен 

ремонт 

283- 

Преван д-

ст от 

бедствия  

6165   +171 900 

5 Закупуване на ресторант - гр. 

Долна Митрополия 

52-02- 

Закупуване 

на сгради 

122-

Общинска 

админ 

   +50 000 

6 Ремонт общински път PVN 1042, 

от км. 8+850 до граница с 

Община Плевен 

51-00- 

Основен 

ремонт 

832- 

ремонт 

общ. път 

   +60 777 

7 Изграждане фонтан и прилежащи 

части към него в гр. Тръстеник- 

ППР 

52-06-изгр. 

инфр. 

обекти 

619- Др. 

д-сти БКС 

   +16 500 

8 Закупуване сървър за общинска 

администрация 

52-01-

придобиван

122-

Общинска 

    +1 100 
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2. Променя името на обект „Направа сградни канализационни отклонения, 

Долна Митрополия както следва „Удължаване на уличен водопровод и нови сградни 

канализационни и водопроводни отклонения по ул. „Васил Друмев“ в гр. Долна 

Митрополия. между О.Т. 162 и О.Т. 212. 

 

Настоящите промени да се отразят в поименния списък за капиталови разходи 

на общината. 

 

 

 П. Петров: Колеги, следват няколко точки, които касаят формирането на 

маломерни паралелки, в първата е завишен. От няколко години насам това е 

държавната политика за подкрепа на такива училища. В крайна сметка трябва да 

подкрепяме нашите училища. 

 

 

По т. 9. Предложение за разрешение за формиране на група в ДГ „Божур“ с. 

Божурица със завишен брой деца за учебната 2022/2023 г. Вносител: П. Цоновска – 

Кмет на общината 

П. Цоновска: Както каза и г-н Петров, политиката на Министерството на 

образованието е тези училища да не бъдат закривани. Сега ще кажа личното ми мнение, 

не като кмет: смятам, че ако едно училище се затвори все едно закриваме селото. В 

едно населено място е добре да има училище, детска градина и читалище и то 

работещи. Независимо от решенията, които взимате сега нето едно училище не е 

поискало дофинансиране. Много добре си контролират финансите. Онзи ден 

училището в Божурица за пореден път имат сериозно признание – първо място за 

иновативно училище. Там се работи много сериозно. Всички трябва да се гордеем с 

тези деца и преподавателите, които участват във всички проекти и програми, в които е 

възможно да се участва. 

П. Петров: Колеги, има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за разрешение за формиране на група в ДГ „Божур“ с. Божурица със 

завишен брой деца за учебната 2022/2023 г., моля да гласува:  

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

е комп. админ 

9 Подмяна уреди на детски 

площадки гр. Тръстеник и гр. 

Долна Митрополия 

52-03- 

други 

машини  И 

съоръжен 

701-  

почивно 

дело 

   +14 000 

 общо      350500 
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Р Е Ш Е Н И Е  № 611 

 

На основание чл. 17, ал. 1, т. 3, чл. 20 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл. 57а, ал. 1, 2 и 3 от Наредба за финансирането 

на институциите в системата на предучилищното и училищното образование, обн. - ДВ, 

бр. 81 от 10.10.2017 г., Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

Разрешава формиране на група с 28 деца в ДГ „Божур“ с. Божурица, през 

учебната 2022/2023 г. 

 

 

По т. 10. Предложение за разрешение за формиране на паралелки с по-малко от 

10 ученици в ОУ „Христо Ботев“ с. Божурица. 

. Вносител: П. Цоновска – Кмет на общината 

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за разрешение за формиране на паралелки с по-малко от 10 ученици в ОУ 

„Христо Ботев“ с. Божурица, моля да гласува: 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева и 

Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Славей Първанов. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 612 

 

На основание чл. 17, ал. 1, т. 3, чл. 20 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл. 69, ал. 1, 2 и 3  и чл. 68, ал. 4, т. 2 от Наредба 

за финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

1. Разрешава формиране на маломерни паралелки с по-малко от 10 ученици 

в III, IV и VI клас в ОУ „Христо Ботев“ с. Божурица, през учебната 2022/2023 г. 

2.  Приема дофинансиране не по–малко от 20 на сто от размера на 

съответния единен разходен стандарт, когато общият брой на учениците в паралелките 

в I – VII клас на общообразователните училища е от 41 до 80 ученици. 

3. Кметът на Община Долна Митрополия да изготви мотивирано 

предложение до Началника на Регионално управление на образованието - Плевен, за 

формиране на маломерни паралелки в ОУ „Христо Ботев“ с. Божурица , към което да 

бъде приложено решението на ОбС – гр. Долна Митрополия. 

 

 

По т. 11. Предложение за разрешение за формиране на паралелка с по-малко от 

10 ученици в ОУ „Св. Св. Кирил и Методий“ с. Горна Митрополия. Вносител: П. 

Цоновска – Кмет на общината 
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П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за разрешение за формиране на паралелка с по-малко от 10 ученици в ОУ 

„Св. св. Кирил и Методий“ с. Горна Митрополия, моля да гласува: 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева и 

Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Славей Първанов. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 613 

 

На основание чл. 17, ал. 1, т. 3, чл. 20 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл. 69, ал. 1, 2 и 3  и чл. 68, ал. 4, т. 2 от Наредба 

за финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

1. Разрешава формиране на маломерни паралелки с по-малко от 10 ученици 

в III и VI клас в ОУ „Св. Св. Кирил и Методий“ с. Горна Митрополия, през учебната 

2022/2023 г. 

2. Приема дофинансиране не по–малко от 20 на сто от размера на 

съответния единен разходен стандарт, когато общият брой на учениците в паралелките 

в I – VII клас на общообразователните училища е от 41 до 80 ученици. 

3. Кметът на Община Долна Митрополия да изготви мотивирано 

предложение до Началника на Регионално управление на образованието - Плевен, за 

формиране на маломерни паралелки в ОУ „Св. Св. Кирил и Методий“ с. Горна 

Митрополия, към което да бъде приложено решението на ОбС – гр. Долна Митрополия. 

 

 

По т. 12. Предложение за разрешение за формиране на разновъзрастова група в 

ДГ „Бреза“ с. Комарево, филиал в с. Подем с по-малко от 12 деца за учебната 2022/2023 

г. Вносител: П. Цоновска – Кмет на общината 

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за разрешение за формиране на разновъзрастова група в ДГ „Бреза“ с. 

Комарево, филиал в с. Подем с по-малко от 12 деца за учебната 2022/2023 г., моля да 

гласува: 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев не присъства на заседанието. 
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На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 614 

 

На основание чл. 17, ал. 1, т. 3, чл. 20 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл. 58, ал. 2 и чл. 59 от Наредба за финансирането 

на институциите в системата на предучилищното и училищното образование, обн. - ДВ, 

бр. 81 от 10.10.2017 г., Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

1. Разрешава формиране на разновъзрастова група в ДГ „Бреза“ с. 

Комарево, филиал в с. Подем с по-малко от 12 деца за учебната 2022/2023 година. 

 

 

По т. 13. Предложение за разрешение за формиране на паралелки с по-малко от 

10 ученици в ОУ „Христо Ботев“ с. Комарево. Вносител: П. Цоновска – Кмет на 

общината 

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за разрешение за формиране на паралелки с по-малко от 10 ученици в ОУ 

„Христо Ботев“ с. Комарево, моля да гласува: 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева и 

Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Славей Първанов. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев не присъства на заседанието. 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 615 

 

На основание чл. 17, ал.1, т. 3, чл. 20 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл. 69, ал. 1, 2 и 3, чл. 68, ал. 4, т. 1 и чл. 68, ал. 6, 

т. 1 от Наредба за финансирането на институциите в системата на предучилищното и 

училищното образование, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

1. Разрешава формиране на маломерна паралелка с по-малко от 10 ученици 

в VII клас в ОУ „Христо Ботев“ с. Комарево, през учебната 2022/2023 г.: 

1.1  Приема дофинансиране не по-малко от 40 на сто от размера на 

съответния единен разходен стандарт, когато общият брой на учениците в паралелките 

в I – VII клас на неспециализираните училища е до 40 ученици; 

2. Разрешава формиране на маломерна паралелка с по-малко от 10 ученици 

в I – II клас /слят/ в ОУ „Христо Ботев“ с. Комарево, през учебната 2022/2023 г.: 

2.1 Приема дофинансиране не по-малко от 60 на сто от размера на 

съответния единен разходен стандарт, когато общият брой на учениците в паралелките 

в I – VII клас на неспециализираните училища и във всички класове на специалните 

училища е до 40 ученици. 
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3. Кметът на Община Долна Митрополия да изготви мотивирано 

предложение до Началника на Регионално управление на образованието - Плевен, за 

формиране на маломерни паралелки в ОУ „Христо Ботев“ с. Комарево, към което да 

бъде приложено решението на ОбС – гр. Долна Митрополия. 

 

 

По т. 14. Предложение за разрешение за формиране на паралелки с по-малко от 

10 ученици в ОУ „Климент Охридски“ с. Крушовене. Вносител: П. Цоновска – Кмет на 

общината 

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за разрешение за формиране на паралелки с по-малко от 10 ученици в ОУ 

„Климент Охридски“ с. Крушовене, моля да гласува: 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева и 

Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Славей Първанов. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 616 

 

На основание чл. 17, ал. 1, т. 3, чл. 20 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл. 69, ал. 1, 2 и 3 и чл. 68, ал. 6, т. 1 от Наредба 

за финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

1. Разрешава формиране на маломерни паралелки с по-малко от 10 ученици 

в III – IV клас /слят/, V – VI клас /слят / и VII клас в ОУ „Климент Охридски“ с. 

Крушовене, през учебната 2022/2023 г. 

2.  Приема дофинансиране не по-малко от 60 на сто от размера на 

съответния единен разходен стандарт, когато общият брой на учениците в паралелките 

в I – VII клас на неспециализираните училища и във всички класове на специалните 

училища е до 40 ученици. 

3. Кметът на Община Долна Митрополия да изготви мотивирано 

предложение до Началника на Регионално управление на образованието - Плевен, за 

формиране на маломерни паралелки в ОУ „Климент Охридски“ с. Крушовене, към 

което да бъде приложено решението на ОбС – гр. Долна Митрополия. 

 

 

По т. 15. Предложение за разрешение за формиране на паралелки с по-малко от 

10 ученици в ОУ „Христо Смирненски“ с. Ореховица. Вносител: П. Цоновска – Кмет на 

общината 

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за разрешение за формиране на паралелки с по-малко от 10 ученици в ОУ 

„Христо Смирненски“ с. Ореховица, моля да гласува: 
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 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева и 

Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Славей Първанов. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 617 

 

На основание чл. 17, ал. 1, т. 3, чл. 20 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл. 69, ал. 1, 2 и 3  и чл. 68, ал. 4, т. 2 от Наредба 

за финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

1. Разрешава формиране на маломерни паралелки с по-малко от 10 ученици 

в I, II, III и VII клас в ОУ „Христо Смирненски“ с. Ореховица, през учебната 2022/2023 

г. 

2. Приема дофинансиране не по-малко от 20 на сто от размера на 

съответния единен разходен стандарт, когато общият брой на учениците в паралелките 

в I – VII клас на общообразователните училища е от 41 до 80 ученици. 

3. Кметът на Община Долна Митрополия да изготви мотивирано 

предложение до Началника на Регионално управление на образованието - Плевен, за 

формиране на маломерни паралелки в ОУ „Христо Смирненски“ с. Ореховица, към 

което да бъде приложено решението на ОбС – гр. Долна Митрополия. 

 

 

По т. 16. Предложение за допълнение към програмата за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост. Вносител: П. Цоновска – Кмет на 

общината 

П. Цоновска: Длъжни сме да актуализираме Програмата при постъпило 

заявление за продажба на имот. Дали имота после ще се продаде е друго. Няколко пъти 

актуализираме Програмата, подават се заявления и като видят цената се отказват. 

Нормално е пазарните цени на имотите да се увеличат, за гр. Долна Митрополия с 2-3 

пъти. Почти няма имоти, които да са в продажба, защото сме в близост до гр. Плевен, 

има канализация. Градът се разраства и разширява. Всички улици са асфалтирани и са 

подходящи за живеене. Нормално е пазарната цена на имотите да се увеличи.  

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за допълнение към програмата за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост, моля да гласува: 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 
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 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 618 

 

На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация /ЗМСМА/ и във връзка с чл. 8, ал. 9 от ЗОС, Общински съвет – Долна 

Митрополия: 

 

1. Допълва Раздел II, буква “Б“ /Имущество /движимо и недвижимо/, което 

Община Долна Митрополия има намерение да продаде/ от Програмата за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост през 2022 година, със следния имот: 

  Недвижим имот – частна общинска собственост, с площ 640 кв.м., 

представляващ УПИ XII, кв. 10  по плана на гр. Долна Митрополия, област Плевен; 

 

 

По т. 17. Предложение за безвъзмездно предоставяне за управление на Областна 

Дирекция на МВР - Плевен част от недвижим имот – публична общинска собственост, 

находящ се в гр. Тръстеник. Вносител: П. Цоновска – Кмет на общината 

П. Цоновска: Договорът за безвъзмездно ползване на полицейски участък в гр. 

Тръстеник, намиращ се в сградата на кметството е изтекъл и се налага подновяване по 

искане на МВР. 

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за безвъзмездно предоставяне за управление на Областна Дирекция на 

МВР - Плевен част от недвижим имот – публична общинска собственост, находящ се в 

гр. Тръстеник, моля да гласува: 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев не присъства на заседанието. 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 619 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 12, ал. 3 и ал. 4 от Закона за 

общинската собственост (ЗОС), чл. 14 и чл. 14б от Наредба за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество /НРПУРОИ/, във връзка с чл. 2, ал. 

2 от Закона за МВР и чл. 78 от Закона за държавния бюджет на Република България за 

2022 година, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

1.Дава съгласие да се предостави безвъзмездно за управление, за срок от 10 

/десет/ години на Областна Дирекция на МВР – Плевен, част от имот – публична 
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общинска собственост, представляваща: 4 (четири) броя помещения, с обща площ 52,11 

кв. м., разположени на втория етаж, в източната част на Административна сграда 

(Кметство) на град Тръстеник, област Плевен /АОС № 49 от 28.04.1995 г./. 

Помещенията се предоставят, за нуждите на Участък „Полиция“ – Тръстеник. 

 

2. Възлага на Кмета на Общината да издаде заповед и сключи договор с 

Областна дирекция на МВР – Плевен за предоставяне на описаните в т. 1 помещения. 

 

 

По т. 18. Предложение за учредяване на безвъзмездно право на ползване върху 

част от имот – частна общинска собственост в село Комарево в полза на „Футболен 

клуб Ботев Комарево – 2022“ Сдружение. Вносител: П. Цоновска – Кмет на общината 

П. Цоновска: Въпреки, че имате вече взети такива решения, все пак да напомня: 

Съгласно чл. 103, ал. 1 от ЗФВС, спортните обекти – държавна или общинска 

собственост, могат да се предоставят безвъзмездно, за определено време, за 

тренировъчна и състезателна дейност от спортните организации, вписани в регистъра 

по чл. 9, ал. 1, т. 1 от същия закон.  

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за учредяване на безвъзмездно право на ползване върху част от имот – 

частна общинска собственост в село Комарево в полза на „Футболен клуб Ботев 

Комарево – 2022“ Сдружение, моля да гласува: 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 620 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация /ЗМСМА/, чл. 39, ал. 3 от Закона за общинската собственост /ЗОС/, чл. 

60, ал. 2 от Наредба за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество /НРПУРОИ/ и във връзка с чл. 103, ал. 1, т. 1 от Закона за физическото 

възпитание и спорта /ЗФВС/, Общински съвет - Долна Митрополия: 

 

1. Дава съгласие да се учреди в полза на „ФУТБОЛЕН КЛУБ БОТЕВ 

КОМАРЕВО – 2022“ СДРУЖЕНИЕ, ЕИК 206988250, със седалище и адрес на 

управление: с. Комарево, област Плевен, ул. Хан Аспарух“ № 46, представлявано от 

Пламен Тодоров Тодоров – Председател на УС на Сдружението,  безвъзмездно право 

на ползване, за срок от 3 (три) години, върху част от имот – частна общинска 

собственост, представляваща: Футболен терен с естествено тревно покритие и част от 

спортна зала, обслужваща спортно – техническата част за провеждане на футболни 

срещи. Частта от имота е разположена в УПИ III-732, кв. 123 по плана на с. Комарево 

/АОС №254/22.06.2000 година/. 
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2. Възлага на Кмета на Община Долна Митрополия да издаде заповед и сключи 

договор за учреденото безвъзмездно право на ползване върху частта от имота описана в 

т. 1 от настоящото решение. 

 

 

По т. 19. Предложение за отдаване под наем на част от обект – Автоспирка – 

публична общинска собственост, находяща се в УПИ V-1004, кв. 19 по плана на гр. 

Долна Митрополия. Вносител: П. Цоновска – Кмет на общината 

П. Цоновска: Изтича срокът за помещенията и ще проведем на ново 

процедурата. 

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за отдаване под наем на част от обект – Автоспирка – публична общинска 

собственост, находяща се в УПИ V-1004, кв. 19 по плана на гр. Долна Митрополия, 

моля да гласува: 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 621 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация (ЗМСМА), чл. 14, ал. 7 от Закона за общинската собственост (ЗОС), чл. 

15, ал. 1 и ал. 3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество (НРПУРОИ) и чл. 3, ал. 1, т. 1 от Наредбата за реда и условията 

за провеждане на публични търгове и публично оповестени конкурси за отдаване под 

наем и разпореждане с общинско имущество /НРУППТПОКОНРОИ/, Общински съвет 

– Долна Митрополия: 

 

1. Дава съгласие да се проведе публичен търг с тайно наддаване за отдаване под 

наем, за срок от 5 /пет/ години на част от обект – Автоспирка – публична общинска 

собственост, находяща се в УПИ V-1004, кв. 19 по плана на гр. Долна Митрополия, 

представляваща Павилион № 2 с нетна площ 7,98 кв. м. /АОС № 7802 от 12.06.2013 

година/. 

2. Определя начална тръжна цена /месечен наем/ в размер 27,93 лв. /Двадесет и 

седем лева и деветдесет и три стотинки/  без ДДС, съгласно Раздел ІІ, т.1.1.25 от 

Тарифа на базисните (начални) наемни цени за отдаване под наем на общински имоти.  

Сумата е облагаема с ДДС, съгласно изискванията на чл. 3, ал. 5, т. 1, б. „м“ от 

Закона за данък върху добавената стойност (ЗДДС). 

3.Упълномощава Кмета на Община Долна Митрополия да организира 

провеждането на търга и сключи договор със спечелилия участник. 
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По т. 20. Предложение за отдаване под наем на част от подпокривното 

пространство на Административната сграда на Кметство – с. Славовица. Вносител: П. 

Цоновска – Кмет на общината 

П. Цоновска: Изтича отново договор.  

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за отдаване под наем на част от подпокривното пространство на 

Административната сграда на Кметство – с. Славовица, моля да гласува: 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев не присъства на заседанието. 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 622 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация /ЗМСМА/, чл. 14, ал. 7 от Закона за общинската собственост /ЗОС/, във 

връзка с чл. 19, ал. 1 и чл. 30, ал. 1, т. 1 и ал. 5 от Закона за електронните съобщителни 

мрежи и физическа инфраструктура /ЗЕСМФИ/, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

1. Дава съгласие да се отдаде под наем, без търг или конкурс, за срок от 5 /пет/ 

години част от имот – публична общинска собственост, представляваща: Подпокривно 

пространство с площ 147 кв. м. на Административната сграда, на Кметство – с. 

Славовица, община Долна Митрополия, разположена в УПИ І, кв. 22 по плана на с. 

Славовица /АОС №160/30.10.1998г./. 

2. Определя наемна цена в размер на 554,09 лв. /петстотин петдесет и четири 

лева и девет стотинки/ без ДДС, съгласно чл. 14, ал. 8 от Закона за общинската 

собственост /ЗОС/.  

Сумата е облагаема с ДДС, съгласно изискванията на Закона за данък върху 

добавената стойност /ЗДДС/. 

3. Упълномощава Кмета на Община Долна Митрополия да издаде заповед и 

сключи договор с ЦЕТИН България ЕАД, ЕИК 206149191, със седалище и адрес на 

управление: гр. София, район Младост, п.код 1766, ЖК Младост 4, Бизнес Парк София, 

сграда 6, при условията на т. 1 и т. 2 от настоящото решение. 

 

 

По т. 21. Предложение за подпомагане църковен храм „Свети Димитър“ гр. 

Долна Митрополия. Вносител: П. Цоновска – Кмет на общината 

П. Цоновска: Едни от основните проблеми, които имат църквите по нашите 

населени места, идват от покривите, които често се налага да бъдат ремонтирани. 

Изключение не прави и храма „Св. Димитър“. Църквата в Долна Митрополия е една от 

малкото, която не разполага със собствен фонд от земя и допълнителни приходи да 

бъде ремонтирана за тяхна сметка. Моля за вашето съгласие да се отпуснат 4000 лв., за 

да бъде отремонтирана ламаринената обшивка на купола, тъй като по време на дъжд 

може да потече надолу към стенописите на самия храм.  
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П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за подпомагане църковен храм „Свети Димитър“ гр. Долна Митрополия, 

моля да гласува: 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Георги Гинчев не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 623 

 

На основание чл. 21 ал. 1 т. 6 от ЗМСМА, чл. 124 ал. 2 от Закона за публичните 

финанси и писмо с вх. № РД-15-6565/24.08.2022 г. от Председателя на Църковното 

настоятелство при храм „Св. Димитър“ гр. Долна Митрополия, Общинския съвет - 

Долна Митрополия: 

 

1. Дава съгласие да бъдат предоставени средства в размер на 4 000 лв. на 

църковен храм „Свети Димитър“ гр. Долна Митрополия - за спешен ремонт на 

ламаринената обшивка на централния купол  

 

2. Средствата да бъдат отчетени в Местна дейност 122 „Общинска 

администрация“ § 42-14 – Обезщетения и помощи по решение на общински съвет. 

 

 

П. Петров: Благодаря, колеги. Точката е приета. Дневният ред е изчерпан.  

Колеги, г-жо Цоновска, позволете да ви запозная с едно постановление за 

прекратяване на досъдебно производство. Постановлението е на Христина Христова – 

Прокурор в Специализирана прокуратура. Има го в архива на Общински съвет и архива 

на Прокуратурата. Зачитам ви го: 

„Христина Христова – Прокурор в Специализирана прокуратура, след като се 

запознах с материалите по досъдебно производство по описа на Специализирана 

прокуратура установих:  

Досъдебното производство е образувано за това, че на неустановена дата през 

месец април 2017 г. …“ 

Колеги, това е по повод анонимен донос от анонимен жител на гр. Долна 

Митрополия, който се оказа, че не съществува. 

„… в качеството си на длъжностно лице, заемащо отговорно служебно 

положение – Кмет на Община - е нарушил служебните си задължения с цел да набави 

за другиго облага, като от деянието са могли да настъпят немаловажни последици. 

Разследването е извършено от следовател в Следствена служба при Специализирана 

прокуратура. С писмо от 05.05.2022 г. на европейски делегиран прокурор са изпратени 

в Специализирана прокуратура материалите по досъдебно производство с Решение на 

наблюдаващата по делото Постоянна камара №9 за предаване на делото на 
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националните органи на основание чл. 34 параграф №1 от регламента за Европейската 

прокуратура.“ 

Цялото разследване е в тази папка, свидетелските показания. Зачитам 

постановлението: 

„Прекратявам наказателното производство по досъдебното производство – пр. 

№1575/2019 г. по описа на Специализираната прокуратура.“ 

Т.е. не са установени данни за извършено каквото и да било престъпление, пак 

казвам - по анонимната жалба, която бе подадена. Това показва, че колкото и да се 

подават анонимни сигнали без основание все пак органите на българската и на 

европейската прокуратура работят и те категорично доказват, че по този проект за 

„Интегриран воден цикъл“ нещата са били прозрачни и ясни. Няма установени 

закононарушения и от европейската и от българската прокуратура.  

Г-жо Цоновска, това е оценка на прокуратурата за цялата Ваша администрация и 

специално за техническия отдел. Честито! 

П. Цоновска: Благодаря! Благодаря и на хора, които в момента са в залата и 

тогава отказаха това да се причинява на администрацията. Всички знаем кой е човека 

пуснал анонимната жалба, защо и какви са мотивите му. Така или иначе от 2019 г. 

имаше непрекъснати проверки. Агенция за държавна финансова инспекция беше тук 

около 5 месеца.  

Има Господ за всички, дами и господа. Има за мен, има за вас, има за всички. 

Всеки да си носи отговорността. Аз моята си я нося. Радвам се, че справедливостта 

възтържествува. Мой е проблемът това нещо какво ми коства на здраве, на психика, на 

живот и т.н.  

 

П. Петров: Благодаря, колеги. Поради изчерпване на дневния ред, закривам 

днешното заседание на Общински съвет – Долна Митрополия. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Протоколчик:      Председател: 

 

   /Вероника Илиева/      /Петър Петров/ 


